
     Bestyrelsesmøde i aktivitetsforeningen den 12/8 - 2020 

Tilstede: Niels Bjørn, Lars, Preben, Claus, Bente og Mona  

Fraværende: 

Godkendelse af 
referat 

Referat fra 10/6-2020 godkendes. 

Græs ved søen Kommunen sørger af en’ eller anden grund ikke for græsslåning som tidligere 
ved søen. På grund af dette er græsset nu så højt, at det ikke indbyder til at 
man går i det. 
Niels Bjørn tager kontakt til chefen for de grønne områder ( Martin Mejsler), 
i håb om at problemet kan løses fremadrettet. 

Beplantning på 
sportspladsen 

Efter græsset bliver slået på fodboldbanen, vil det blive ”sprøjtet ned”, m.h.p. 
beplantning i november. 

Septemberfest  
 

Festen 11/9 afblæses, ide det bliver for dyrt at afvikle, når diverse 
restriktioner skal overholdes. 

Økonomi  Lars orienterer om, at indtægterne i år går lige op med udgifterne indtil nu. 
Fællesspisning Når restriktionerne skal overholdes er der plads til for få deltagere i 

klubhuset., hvorfor dette sættes i bero. 
Konfirmation Konfirmationer afholdes 5/9i Bur og Gørding kirker  

og i Vemb kirke 6/9. 
Evt. Martin Andersen’s Jyden Bur svendestykke vil blive placeret ved klubhuset. 
 Næste bestyrelsesmøde bliver onsdag d. 23/9-2020 kl.19 i klubhuset. Preben 

sørger for brød til kaffen. 
 

Ref. Mona 


